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Protokoll styrelsemöte 

Dag och tid: 2023-01-24 kl. 18.30-19.25 

Plats: Teams 

Närvarande 

Johan Büser, ordförande  Klara Ellström, vice ordförande 

Susanne Wismén, sekreterare Bengt Hackberg 

Anders Davidsson  Andreas Sjögren 

Anna Hadenius  Kjell Bergkvist, punkt 8-13 

Anders Ramberg, Adjungerad Ann-Sofie Eriksson, SKR 

Nils Alesund, Adjungerad 

 

Frånvarande Thomas Åkesson, Helena Berg, Helena Norin 

1. Mötets öppnande 
Johan öppnar mötet 
 

2. Val av justerare 
Bengt Hackberg 
 

3. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns 
 

4. Föregående protokoll 
a) Styrelsemöte 2022-10-17 

Föregående protokoll läggs till handlingarna 

5. Information om byte av personal på kansliet 
Från och med årsskiftet har vi avtal med Anders Ramberg och vi har en 
övergångsbestämmelse där Nils Alesund hjälper till med de praktiska bestyren och 
överlämnar under våren så Anders får ta del av alla delar som finns i dagsläget hos Nils. 
Nils nås på nils@sverigesmiljokommuner.se under våren. 
Anders berättar kort om övergången och kort om sig själv. 
 

6. Rapporter 
Niklas Daoson, Britt-Marie Öjstrand och Simon Chrisander har lämnat styrelsen för 
andra uppdrag. 
 
Andreas berättar kort: En förstudie som Liquid Wind genomfört i samarbete med 
Umeå Energi visar att det finns goda förutsättningar för att etablera Sveriges tredje 
elektrobränsleanläggning för sjöfartsindustrin vid Dåva kraftvärmeverk i Umeå. Nu 
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inleds ett samarbete mellan Umeå Energi och Liquid Wind med ambition att göra 
verklighet av anläggningen. 
Anläggningen beräknas kunna leverera 100 000 ton fossilfritt elektrobränsle till 
sjöfartsindustrin årligen och fånga in 230 000 ton koldioxid per år. Detta motsvarar en 
minskning av Umeås samlade koldioxidutsläpp med 40 procent. Umeå Energi utreder 
parallellt även möjligheten att fånga in och långsiktigt lagra resterande mängd 
koldioxid i berggrunden, så kallad CCS: Carbon Capture and Storage.  
 

7. Ekonomi 
Thomas är förhindrad men Anders Ramberg redovisar kort. 
+32,000 kr från höstkonferensen. Föreningen har god ekonomi. Thomas återkommer 
inför årsmötet med mer information. 
 

8. Program och praktiskt inför vår- och årsmötet i Stockholm 
Citykonferensen kommer att bli vår lokal. Anders jobbar på att hitta någon bra lokal för 
middagen dag 1. 
Anders går kort igenom hur långt han kommit med programmet och bokning av 
föreläsare. 
 
Lite nya inslag, exempelvis civilförsvar och förbundet behöver vara med i framkant 
med nya inslag då samhället förändras. 
 
Styrelsen tycker det är bra att man tänker på att det är ett första år för många i 
kommunernas miljönämnder.  
 
Ska vi ha några studiebesök? Det kan nog vara bättre att bjuda in några personer som 
kan berätta om något spännande projekt som Stockholm håller på med. 
 
Styrelsen beslutar att ge AU uppdrag att ta fram årsmöteshandlingarna. Handlingarna 
kommer att skickas ut under vecka 10. AU kommer att ha möte 6 mars. 
 

9. Höstmöte i Lund 
Förslag från AU till mötesdagar är 16–17 oktober med styrelsemötet kvällen före det 
vill säga 15 oktober. 
 

10. Uppdrag att rekrytera fler kommuner 
Vi har tappat kommuner varje år och styrelsen ger Anders uppdrag att rekrytera de 
kommuner som hoppat av att komma tillbaka till förbundet. 
 

11. Information om valberedningens arbete 
Nils har haft kontakt med sammankallande Maria Rydberg, Karlstad. Hon har berättat 
att hon har lite mycket annat runt omkring sig och har sagt att hon inte hinner med 
valberedningsarbetet. Nils upplever att arbetet går lite segt, några nomineringar har 
kommit in men det finns lite tid kvar innan valberedningen behöver lägga fram sina 
förslag. 
Valberedningen har inte hört av sig till någon i styrelsen ännu. 
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12. Övriga frågor 
Johan berättar att han inte står till förfogande till kommande styrelse. Han har fått nya 
uppdrag inom politiken. 
 

Mötet avslutas 
Johan avslutar mötet. 
 
 
Ordförande    Sekreterare 
Johan Büser    Susanne Wismén 

 

 

Justerare 
Bengt Hackberg 
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12. Övriga frågor 
Johan berättar att han inte står till förfogande till kommande styrelse. Han har fått nya 
uppdrag inom politiken. 
 


Mötet avslutas 
Johan avslutar mötet. 
 
 
Ordförande    Sekreterare 
Johan Büser    Susanne Wismén 


 


 


Justerare 
Bengt Hackberg 
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